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Abstract (en)
The otoplastic has a ventilation bore (5) that is sized and arranged to ventilate an ear of a patient wearing an earpiece. An inner surface of the
ventilation bore is formed by a sound absorbing material, which comprises Helmholtz resonators (8). Each of the Helmholtz resonators has a
neck and an attenuation volume. A sound tube is guided through the bore, which channels the sound from the hearing aid to an ear drum. An
independent claim is also included for a hearing aid with an earpiece operatively connected to the hearing aid.

Abstract (de)
Rückkopplungen bei Hörhilfen sollen kostengünstig und effizient gedämpft bzw. vermieden werden. Daher wird vorgeschlagen, eine
Hörhilfekomponente zumindest teilweise aus einem Material zu fertigen, das eine Vielzahl von Helmholtz-Resonatoren (8) aufweist. Aus einem
derartigen Material kann beispielsweise eine Otoplastik (2) gefertigt werden, so dass hochfrequenter Schall, der aus einer Belüftungsbohrung (5) der
Otoplastik (2) nach außen streut und zu Rückkopplungen führt, in der Otoplastik (2) gedämpft wird. <IMAGE>
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